
                          Nacka 2019-09-11 
 

 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

 
I samband med lokaliseringen av Fisksätra/Saltsjöbadens simhall till Saltsjöbadens IP så 
började man planera för en multihall i Fisksätra. Från början var den tänkt att innehålla saker 
som velodrom för cykling och möjlighet att träna friidrott inomhus men projektet skalades 
ner och blev till en multihall ”med viss inriktning mot friidrott” (ska innehålla en sprintbana).  
 
2017-06-19 beslutade Kommunfullmäktige ”att en ny idrottsanläggning/multihall ska 
uppföras på kommunalt ägd fastighet vid Hamnvägen i Fisksätra, lokaliseringsalternativ 1.” 
Sedan dess har det varit tyst om vad som händer med hallen. 
 
2019-06-17 beslutar kommunfullmäktige att ”notera den totala 
investeringssammanställningen enligt stadsledningskontorets tjänsteskrivelse” där en av 
posterna avser ” Hamnvägen, Fisksätra [9545]” här nämns inget kring att denna inte skall bli 
av eller att inriktningsbeslutet skall ändras.  
 
Döm om min förvåning när jag, för att höra om tidplanen kring multihallen ringer och blir 
informerad om att projektet ”hamnvägen” inte kommer innehålla en multihall. Detta kan väl 
inte stämma? 
 
Därför önskar jag att du kan upplysa mig om vad som gäller och vad som hänt genom att 
besvara nedanstående frågor i interpellationen. 
 
 
 

• Kommer multihallen att byggas på Hamnvägen i Fisksätra enligt det beslut vi tog i 
kommunfullmäktige 2017-06-19?  

 
• Kommer den planerade multihallen att byggas som en egen byggnad, dvs att det inte 

är någon om- eller tillbyggnad av befintliga Sporthallen i Fisksätra? 
 

 
 
 
_________________________ 
Mikael Carlsson, Nackalistan 
 


